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 VERENIGING DORPSRAAD MUIDERBERG 

 

 

JAARVERSLAG 2022 
 

Het jaar 2022 was het zevende, volledige jaar in het bestaan van de Vereniging Dorpsraad 

Muiderberg. In dit jaar 2022 was het gelukkig weer mogelijk als gevolg van het loslaten van de 

beperkingen vanwege Corona fysieke bijeenkomsten te organiseren.   

  

HET BESTUUR. 

Het bestuur bestond in 2022 uit Henk Donker (voorzitter), John Haug (secretaris 

/penningmeester) en Michiel Koekkoek / bestuurslid. Daarmee slonk het aantal bestuursleden 

tot het minimaal vereiste van 3 personen. In de 2de helft van het jaar mochten wij gelukkig ook 

2 nieuwe kandidaat-bestuursleden verwelkomen; zowel Bert Hensbergen als Leo Dooper 

hebben zich als kandidaat-bestuurslid aangemeld. De officiële aanstelling zal echter pas tijdens 

de ALV in maart 2023 plaatsvinden. 

 

VERGADERINGEN, BIJEENKOMSTEN. 

In de eerste maanden waren fysieke vergaderingen en bijeenkomsten vanwege de toen nog 

geldige Coronabeperkingen slechts zeer beperkt mogelijk. De traditionele nieuwjaarsreceptie in 

de Rijver met de uitreiking van de vrijwilligersprijs voor het jaar 2021 kon dan ook helaas niet 

doorgaan. Deze prijs werd uiteindelijk, na enige malen uitstel aangezien dit geen absoluut 

essentiële bijeenkomst betrof, pas op 3 februari door onze wijkwethouder mevr. Barbara 

Boudewijnse coronaveilig in de buitenlucht in zijn eigen tuin aan onze ex-voorzitter Jur Jonges 

uitgereikt. De jaarlijkse ALV werd echter, toen alle beperkende maatregelen, definitief waren 

opgeheven op 7 april gehouden. Ook alle andere vergaderingen en bijeenkomsten konden weer 

op de gebruikelijke wijze plaatsvinden. Ook alle verdere overleg tussen de bestuursleden 

onderling, met het bestuur met de gemeente Gooise Meren en diverse andere instanties kon 

daarna ook weer op de gebruikelijke manier doorgang vinden. 

 

ONTWIKKELING LEDENBESTAND. 

Het ledenbestand bleef in 2022 nagenoeg stabiel en de vereniging telde dan ook per 31 

december 2022 540 leden, nagenoeg gelijk aan het jaar ervoor. 

 

ACTIVITEITEN VAN HET BESTUUR. 

 

Ook in 2022 heeft het bestuur van de Vereniging zich weer ingespannen om op verschillende 

gebieden de belangen van de inwoners van Muiderberg te behartigen; zoals op het gebied van 

verkeersveiligheid, bereikbaarheid van het dorp, beteugelen van stank- en geluidsoverlast, 

bevordering van de komst van AED’s, groenvoorziening en (groot)onderhoud, 

schoolvoorzieningen en de inrichting van de openbare ruimte(n).  
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Onderstaand een overzicht van de in 2021 ontwikkelde activiteiten. 

 

DE NIEUWE OMGEVINGSVISIE VAN DE GEMEENTE GOOISE MEREN 

Met de komst van de nieuwe omgevingswet, waarbij heel veel nu nog los bestaande wet- en 

regelgeving op vele samenhangende terreinen zal worden gebundeld, werd het noodzakelijk 

om een nieuwe, up-to-date gemaakte omgevingsvisie voor de hele gemeente te formuleren. Dit 

zeer uitgebreide document voor de hele gemeente gaat o.a. over de samenhang op lange 

termijn tussen ruimte, water, natuur, milieu, landschap, verkeer, vervoer, infrastructuur, 

toerisme en economie. Het bestuur heeft dit document dan ook uitgebreid bestudeerd voor 

zover dit betrekking heeft op de kern Muiderberg en haar directe omgeving. Als resultaat heeft 

de Vereniging dan ook in juni door middel van een uitgebreide reactie haar mening over dit 

document gegeven. Meer, uitgebreide informatie hierover is terug te vinden op de 

gemeentelijke website. 

 

NIEUWBOUW KC DE MEERSTROOM 

Het college van B&W van Gooise Meren nam op 21 december 2021 via een raadsmededeling 

een besluit over de locatie van de nieuw te bouwen lagere school op het terrein van de huidige 

gemeentewerf. Om met de aanwonenden en de ouders van de schoolkinderen over de plannen 

te overleggen, startte de Gemeente met een participatietraject. Dit traject werd in 4 fasen 

doorlopen en betrof de volgende onderwerpen; verkeer en parkeren, procedure rond de 

bestemmingsplanwijziging, de inrichting van de openbare- en speelruimte. Gedurende de 

laatste meeting werd ook een voorlopige schets van de nieuwbouw door de uitgekozen 

architect getoond. Het overleg vond afwisselend in de Rijver en de locatie van de vroegere 

Vinkenbaanschool plaats en startte in maart; het laatste overleg was eind oktober. 

Ondergetekende was steeds bij dit overleg aanwezig als waarnemer om op de hoogte te blijven 

van de ontwikkelingen. Verslagen en meer informatie hierover is op de gemeentelijke website 

terug te vinden; https://bestuur.gooisemeren.nl/plannen-en-projecten/dossier/kindcentrum-

de-meerstroom/ 

  

AFRONDING EN NIEUWE PLANNEN VAN TENNET 

Het (overheids)bedrijf Tennet is verantwoordelijk voor het 380kV hoogspanningskoppelnet in 

Nederland. Aangezien er op sommige plaatsen in Nederland veel elektriciteit wordt opgewekt, 

die dan weer op andere locaties nodig is, wordt via deze hoogspanningskabels de energie 

verplaatst. Deze masten met kabels lopen o.a. van Lelystad naar Diemen en daarmee vlak langs 

de oostelijke rand van Muiderberg en verder vlak langs het buurtschap Hakkelaarsbrug richting 

Diemen. In 2022 rondde Tennet al een eerder gepland project af, waarmee extra kabels aan de 

bestaande hoogspanningsmasten werden bevestigd om de transportcapaciteit te vergroten. In 

dat jaar werd het echter ook al duidelijk, dat deze uitbreiding voor de toekomst niet voldoende 

zou zijn. Er moeten zodoende meer kabels en masten worden gerealiseerd om de groeiende 

vraag naar elektriciteit op plaatsen waar een tekort is, te kunnen opvangen. Dat dit duidelijk 

een groot landelijk, infrastructureel project betreft is wel duidelijk. Bij Tennet was er d behoefte 

aan meer inzicht te krijgen op de impact op de aanwonenden van zo’n project. Veel inwoners 
en zeker de bewoners van het buurtschap Hakkelaarsbrug kunnen zich de overlast, die de 

verbouwing van de A1 en A 6 en ook de realisatie van de spoorbrug nog levendig herinneren. 

Tennet nam daarbij contact op met bestuurslid Michiel Koekkoek en het resultaat daarvan was, 

dat Tennet met een grote delegatie op 16 september aanwezig was in het Rechthuis. Bij deze 

eerste kennismaking, waarbij betrokken bewoners aanwezig waren, werd dan ook uitgebreid 

https://bestuur.gooisemeren.nl/plannen-en-projecten/dossier/kindcentrum-de-meerstroom/
https://bestuur.gooisemeren.nl/plannen-en-projecten/dossier/kindcentrum-de-meerstroom/
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stilgestaan bij de overlast die het laatste grote project SAA One had opgeleverd. In een latere 

openbare bestuursvergadering van de Vereniging werd dit onderwerp ook nog uitvoerig 

behandeld. Het bestuur van de Vereniging heeft naar aanleiding van een besluit in de 

vergadering dan ook een brief geschreven aan Tennet met kopie aan de gemeente, waarin haar 

standpunt werd medegedeeld en enige suggesties werden gedaan ten aanzien van de loop van 

het tracé. Deze brief ging in kopievorm ook aan B&W van de gemeente.  

 

AFRONDING REALISATIE PLAATSING AED’S 

Om het AED-netwerk voor heel Muiderberg volledig dekkend te krijgen was nog een AED nodig 

in het gebied omsloten door Pieter de Hooghlaan, Eikenlaan en de Gerard Doulaan. Naar 

aanleiding van een oproep hiervoor, werd door een echtpaar wonend in het Frans Hals 

Plantsoen positief op gereageerd. Een crowdfunding actie werd door hen gestart, de 

informatiefolders werden door de Vereniging verzorgd en in de buurt gedistribueerd; al heel 

snel was het nodigde bedrag dan ook ingezameld. Begin september kwam deze 6de AED, die 

24/7 in de openbare ruimte beschikbaar is, dan ook beschikbaar. Dat dit van groot belang is en 

levens kan redden werd dan ook in 2022 duidelijk; begin januari en einde oktober is deze AED al 

ingezet om het leven van een inwoner van Muiderberg te redden.  

 

GROOT ONDERHOUD MUIDERBERG / ONTWIKKLINGEN WARMTENET 

In het kader van groot onderhoud waarbij o.a. de riolering wordt vervangen maar ook gekeken 

zou worden naar de inrichting van de openbare ruimten, straatverlichting, speelplaatsen en 

parkeerplaatsen was er door de gemeente voor 2023 een planning gemaakt voor het gebied 

dat globaal wordt omsloten door Paulus Potterlaan, Pieter de Hooghlaan en een deel Gerard 

Doulaan. De Vereniging heeft het participatietraject, door de gemeente opgezet om betrokken 

bewoners te informeren, daarbij als waarnemer gevolgd. Het idee was, dat de energie 

coöperatie WattNu tijdens dit onderhoud parallel hieraan ook een netwerk voor het geplande 

warmtenet zou kunnen leggen. Helaas werd er van Rijkswege besloten voor dit project aan de 

gemeente (nog) geen subsidie toe te kennen. Om de koppelkans van het tegelijk leggen van 

leidingen voor het riool en het warmtenet, waarmee veel geld kan worden bespaard, niet 

verloren te laten gaan is nu besloten eerst een nieuwe subsidieaanvrage te doen en daarmee 

het groot onderhoud voor een jaar naar 2024 uit te stellen.     

 

OPENBAAR VERVOER 

Het openbaar vervoer wordt voor Muiderberg door Transdev (het vroegere Connexxion) 

uitgevoerd. Dit bedrijf kreeg in 2022 na inschrijving op de Tender die voor de regio was 

uitgeschreven de toewijzing van de concessie. Aangezien het vervoer voor inwoners van 

Muiderberg een verliesgevende zaak voor Transdev is werd gedurende het jaar 2022 besloten 

de buslijn 210 die alleen in de ochtend en de avond extra tussentijdse diensten, reed vanaf 10 

december 2022 op te heffen. Dit betekent dat er nu nog alleen een uursdienst rijdt, een 

ernstige verschraling van het aanbod. De Vereniging heeft nog via een brief aan B&W een 

poging gedaan het tij te keren maar dat is helaas niet gelukt. Ook werd nog geprobeerd via het 

ROCOV (Regionaal Overleg Cliënten Openbaar Vervoer) waarin ons lid Leon Imandt lid is, dit 

probleem aan te kaarten. Ook dat was tevergeefs. Probleem daarbij is, dat onze gemeente niet 

de zeggenschap hierover heeft, die ligt voor dergelijke besluiten bij de Provincie, die ook de 

concessie verleent.    
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BOMENPLAN/VERFRAAIING ENTREE IJSSELMEERWEG 

Het al in 2021 door de gemeente goedgekeurde bomenplan lag nog steeds op het begin van 

uitvoering te wachten. Daarbij was langer wachten in 2022 geen optie meer; immers de 

hiervoor bestemde tegoeden moesten uiterlijk in 2022 worden aangesproken. In november en 

december zijn de werkzaamheden dan toch gestart. In de (midden)bermen langs de 

IJsselmeerweg zijn dan ook inmiddels tientallen pas geplante bomen te zien. Dit is dan het 

begin; het ligt in de bedoeling dat er begin 2023, als het seizoen zich daarvoor meer leent nog 

een aantal zaken worden gerealiseerd zoals o.a. diverse verschillende lage beplanting en een 

oversteekplaats. Naar verwachting zal dan het hele plan in 2023 verder worden uitgerold en 

tegen het einde van dat jaar gereed kunnen zijn. Daarmee is een lang gekoesterde wens van de 

Vereniging n.l. de entreezijde van Muiderberg aan de oostzijde verfraaien en daarmee de 

spoorlijn en de snelweg in de toekomst zoveel mogelijk aan het oog te onttrekken. Ook is de 

verwachting dat op den duur deze begroeiing een dempende werking zal hebben op het lawaai 

van A6 en de spoorlijn dat nu nog duidelijk te horen is. Ook het op den duur deels <afvangen= 
door deze begroeiing van de nodige fijnstofdeeltjes afkomstig van de snelweg zal een 

bijkomstig positief effect kunnen hebben op directe leefomgeving.   

 

EDITIES DORPSPRAAT 

In mei en in oktober werden er weer nieuwe edities uitgebracht van onze lokale krant 

<dorpspraat=. Daarmee was dat het 4de jaar van haar bestaan, voorwaar een prestatie om een 

dergelijke krant gevuld met interessante onderwerpen over Muiderberg te maken. Tot spijt van 

de hele redactie heeft Fred Kollen, de hoofdredacteur aangegeven dat hij het rustiger aan gaat 

doen en er na 8 edities mee stopt. Ook onze eindredacteur Vera Reijnders stopt ermee; zij is 

inmiddels naar Amersfoort verhuist. De redactie en het bestuur van de Vereniging is beide 

steunpilaren voor deze krant zeer veel dank verschuldigd. Er is dan ook door het bestuur van de 

Vereniging en de gehele redactie op passende wijze van hen afscheid genomen. Het bestuur en 

de redactie zijn nu dan ook drukdoende de opengevallen posities weer te vullen, zodat de 

continuïteit voor de toekomst van de krant kan worden gewaarborgd. 

 

WOONBEHOEFTE EN TINY HOUSES 

Dat er een grote behoefte is aan betaalbare (sociale) huurwoningen voor jongeren en ouderen 

in de kern Muiderberg is al vele jaren duidelijk. Enige jaren, in 2018, schreef de Vereniging al 

een woonvisie voor Muiderberg waarbij dit duidelijk naar voren kwam. Deze visie werd toen 

dan ook aan B&W van de gemeente Gooise Meren aangeboden. Deze zelfde visie, er is immers 

weinig aan de situatie veranderd, werd ook aan het nieuwe college van B&W nogmaals 

aangeboden. Ook werd in diverse gesprekken op het stadhuis door het bestuur met de voor 

wonen/woningbouw verantwoordelijke wethouder de urgentie nogmaals benadrukt. Met het 

sluiten van de voormalige Oranje-Nassau school en de toekomstige sluiting van de Vinkenbaan, 

tegenwoordig de Meerstroom, komen er locaties vrij voor eventuele nieuwbouw. De gemeente 

is daarbij door het bestuur gevraagd, actief te kijken naar de mogelijkheden om te bouwen voor 

eerdergenoemde doelgroepen. Verder werd er veel aandacht gegeven aan het fenomeen <Tiny 

Houses= in de krant <Dorpspraat’ van mei 2022. Daarbij gaven zowel onze voorzitter Henk 
Donker als onze ex-voorzitter Jur Jonges aan dat deze mogelijkheid ook series zou moeten 

worden onderzocht. Het bestuur heeft daar dan ook al een eerste gesprek gehad met de 

verantwoordelijke wethouder.   
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DELTA GLASVEZELNETWERK 

In de laatste 4 maanden van het jaar werd er een promotieactie voor de aanleg in 2023 van een 

snel glasvezelnetwerk door het bedrijf Delta in Gooise Meren opgezet. Met instemming van de 

gemeente Gooise Meren werden alle bewoners via een mailing en via de diverse media 

geïnformeerd over deze planen. Ook werden er enige informatiebijeenkomsten georganiseerd 

waar bewoners vragen konden stellen. Het bestuur van de vereniging heeft als waarnemer een 

dergelijk bijeenkomst in Muiden en Muiderberg meegemaakt. Ook konden bewoners (in 

Muiderberg in de Dorpsstraat) naar een informatiepunt, voor meer informatie.  Het bestuur 

van de Vereniging is van mening dat voor alle inwoners de beslissing, om met dit bedrijf in zee 

te gaan altijd een individuele is. Als vereniging heeft het bestuur er echter wel bij Delta voor 

gepleit dat met name de (financieel) minder lucratieve buitengebieden, met name de Googweg 

en het buurtschap Hakkelaarsbrug, ook worden meegenomen in dit netwerk. Aan het einde van 

het jaar werd duidelijk dat voldoende inwoners ingetekend hebben op dit eenmalig gratis 

aanbod voor de aanleg en daarmee zal het glasvezelnetwerk worden gerealiseerd. Het ligt in de 

bedoeling dat het uitrollen van dit project tegen het einde van 2023 zal zijn afgerond.      

 

ONTWIKKELINGEN KERK AAN ZEE 

Het bestuur van de vereniging ontving in oktober van het comité <Bescherm de Kerk aan Zee= 
een uitgebreid schrijven, waarbij haar zorgen werden uitgesproken over plannen voor een 

verbouwing c.q. aanbouw. Dit schrijven, was ook gericht aan B&W van Gooise Meren, maar ook 

aan een hele reeks andere instanties, die zich met cultureel erfgoed bezighouden. In de laatste 

openbare bestuursvergadering werd hierbij kort stilgestaan; aangezien het hier een voorlopig 

plan betreft, waarin het bestuur niet gekend is en dit plan ook niet door de officiële instanties 

als omgevingsvergunning is gepubliceerd heeft het bestuur gemeend voorlopig geen standpunt 

in te nemen. Wel heeft het kerkbestuur toegezegd om, zodra de plannen volledig uitgewerkt 

zijn, deze aan alle inwoners te presenteren. Voor een dergelijk informatiebijeenkomst heeft het 

bestuur van de vereniging haar medewerking aangeboden. 

 

DEN OUDEN GROENRECYCLING 

Het bestuur van de Vereniging had gedurende het jaar weer diverse malen contact met de 

Omgevingsdienst NZKG aangezien er een aantal malen weer sprake was van overlast. Op enig 

moment was de overlast zo groot en werd er zoveel geklaagd dat de Omgevingsdienst na 

middernacht om 01.00 uur!! een controle heeft uitgevoerd op de locatie. Er werden daar dan 

ook overtredingen vastgesteld waarop het bedrijf dan ook is aangesproken. Ook werd er naar 

aanleiding van deze ontstane situatie een tijdelijk verscherpt toezicht ingesteld. Het probleem 

van deze overlast sleept zich nu al vele jaren voort zonder dat een oplossing in zicht is. 

Inwoners krijgen daarbij helaas weinig informatie nadat zij een klacht indienden. Het bestuur is 

in overleg gegaan en heeft de Omgevingsdienst om een betere informatievoorziening over dit 

ingewikkelde dossier gevraagd. Op dit verzoek is de Omgevingsdienst in december ingegaan. De 

dienst heeft zich bereid verklaart begin 2023 naar Muiderberg te komen om in een 

informatieavond de bewoners meer uitleg te geven over dit onderwerp. 

 

DEELNAME AAN INITIATIEF BURGERMEETNETWERK HOLLANDSE-LUCHTEN 

Hollandse Luchten is in 2018 gestart als proefproject en heeft zich in twee jaar tijd ontwikkeld 

tot een burgermeetnetwerk met meetgroepen op verschillende locaties in Noord-Holland zoals 

de regio IJmond, Zaanstad en Haarlem en sinds eind 2022 ook met steun van de gemeente in 

Gooise Meren. Deze organisatie wordt door de Provincie Noord-Holland financieel gesteund en 
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verder wordt er o.a. samengewerkt met het RIVM, TNO, GGD Amsterdam en Waag Future Lab. 

Het doel van Hollandse-Luchten is om met behulp van burgerwetenschap een werkmodel te 

creëren waarin inwoners, overheden, experts op verschillende gebieden en het bedrijfsleven 

samen meer kennis op te bouwen, die kan leiden tot een dialoog en vervolgens maatregelen 

om te komen tot een gezondere fysieke leefomgeving.  Het bestuur bezocht 2 bijeenkomsten 

en heeft zich daarbij over de mogelijkheden om hieraan deel te nemen laten informeren. 

Tijdens deze avonden werd ook uitvoerig nagedacht over de plaatsing van (Sodaq Air) sensoren 

voor het meten van fijnstofdeeltjes type PM2,5 en zgn. Palmesbuisjes voor stikstofdioxide (NO²) 

in en rond Muiderberg. Fijnstofdeeltjes komen met name in onze omgeving vrij door slijtage 

van banden in het autoverkeer; stikstofdioxide (NO²) wordt met name veroorzaakt door allerlei 

soorten verbrandingsmotoren.  De Vereniging heeft na overleg eind december 2022 dan ook de 

beschikking gekregen over een 3-tal (Sodaq Air) sensors die op de volgende locaties zullen 

worden geplaatst; Tesselschadelaan 93, Zuidpolderweg 8 en aan de Dijkweg 10 op het gebouw 

van voetbalvereniging SC Muiderberg. De meetresultaten van deze sensors gaan via digitale 

datacommunicatie elke 5 minuten naar de servers van Hollandse Luchten (zie 

https://hollandse-luchten.org) en zijn daarmee openbaar en voor iedereen zichtbaar. Deze 

metingen zullen minstens een jaar voortduren, waarna er van alle gegevens een analyse zal 

worden gemaakt. Voor het maandelijks ophalen, omwisselen op locatie en het uitlezen van de 

geplaatste Palmesbuisjes zorgt de GGD Amsterdam. Door aan dit project deel te nemen, hoopt 

de gemeente en de Vereniging te komen tot een beter inzicht in de leefomgeving van 

Muiderberg.    

 

 

Februari 2023, 

Namens het bestuur, 

John Haug, secretaris  

 

https://hollandse-luchten.org/

